
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 21.02.2017  
 
I samband med RS 12/17 International Newsletter 2/2016 spurde Jon Askeland (Sp) om det er relevante 
program å søkje på, særleg knytt opp til klimaplanen. Fylkesdirektør samferdsel svarte på spørsmålet. 
 


